
Stand van zaken onderzoek lichtmasten op sportparken 
 
In de collegebrief van 23 september jl. heef het college u geïnformeerd over de situatie met 
betrekking tot de lichtmasten rondom de sportvelden op onze sportparken. Via deze weg deel ik 
graag de laatste stand van zaken met u. 
 
De afgelopen periode zijn alle in totaal 464 masten onderzocht om zo inzichtelijk te krijgen in welke 
staat deze zijn om zo te kunnen beoordelen hoeveel er vervangen dienen te worden. Momenteel 
wordt er gewerkt aan de rapporten waarin de definitieve conclusies worden opgenomen. Op basis 
hiervan weten we bij welke masten er precies welke actie ondernomen moet worden. 
 
Bij het uitvoeren van de metingen is er alleen op Sportpark Corpus den Hoorn een acuut onveilige 
situatie waargenomen. Dit betreft de lichtmasten tussen hockeyveld 3 en 4 op Sportpark Corpus den 
Hoorn. We hebben hockeyclub GHBS hierover direct rechtstreeks geïnformeerd en de armaturen op 
deze lichtmasten zijn gisteren verwijderd. Door de armaturen te verwijderen heffen we de onveilige 
situatie op. Deze lichtmasten gaan we als eerste vervangen, zodat er zo snel mogelijk weer met 
verlichting kan worden gesport. 
  
Uit voorzorg blijven de regels voor gebruik ongewijzigd en hebben wij de verenigingen verzocht om 
voorlopig de sportparken vanaf windkracht 6 en bij onweer te verlaten. Vanzelfsprekend worden de 
sportparken door de aangescherpte coronamaatregelen sowieso nog maar minimaal gebruikt de 
komende tijd. 
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